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PROTOKÓtr- NT T4l03
Z POSIEDZENIA KOMISJI

GOSPODARKI KOMUNALNEJ I PORZADKU
PUBLICZNEGO RADY MIEJSKIEJ W JEDRZEJOWIE

ODBYTEGO W DI\IU 22.09-2A03

Komisja w skladzie wg listy obecnoÉci stanowiqcej zal1cznrk do niniejszego protokotu

rozpocz$a obrady wg nastgpuj 4cego porz4dku -

l. Rozpoczgcie obrad,

2. Analiza materialów na sesjq

3. Informacja o stanie porz4dku i czystoéci parków,stanie dróg i ich oznakowaniu oraz

stanie reklam na terenie miasta i gminy

4. Sprawy roáne

5. Zakoiczenie obrad

AD.l.Przewodnicz4cy Komisji K.Michalski przywital czlonków Komisji i przybylych

goéci, a nastgpnie poprosil o rozpaczQcie obrad'

AD.2. Komisja przeanalizowala materialy na 12 sesjq rady miejskiej w punktachl0,1l,12

porz4dku obrad .

poproszono o wyjasnienie naczelnika Wydzialu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami p.S

Leéniewskq

-przedstawil4 ona radnym miejsce polozenia i ceng dziatek przeznaczonych do sprzeddZy

w drodze przetargu Publicznego.

Nie wniesiono uwag do powyzszych punktów.

W punktach l3il4 porz4dku obrad sesji o wyjaénienia poproszono paniq skarbnik

B.Ciepluch,z powodu jej nie obecnoÉci informacje te przedstawila p.E'l-achwa

Nie wniesiono uwag i zastrzeieh do tego punltu

AD.3.Informacje o stanie porz4dku i czystoÉci parków, stanie dróg i ich oznakowaniu oraz

stanie reklam na terenie miasta i gminy przedstawili naczelnik wydzialu Gospodarki



L

Komunalnej iMieszkaniowej pani B. Blaszkiewiczil.JezewskiKierownik Zakladu

Remontowo Budowlanego.

- Pani B.Blaszkiewicz powie dziala, 2e w naszym mieécie jest duzo problemów w

kwestiach porz4dku. IJrzqd duzo robi a mieszkaúcy tego nie doceniaj4'

ZainstalowaliSmy lawki w parku przy ul. Przypkowskiego , które po kilku dniach

zostaly zdewastowane , zainstalowane zostaly kosze na przystankach autobusowych z

których ukradziono wklady. Pracy jest duzo. Chcemy ieszcze polo2yó nawierzchnie

asfaltow4 miedzy ul. Mickiewicza aul. Slowackiego. Planujemy zrobió oznakowanie

kolo szkoly podstawowej nr 3, oéwietlenie na ul. Dmowskiego. atak2e wymienió

lawki i oczyició zalew.

AD.4. W sprawachróLnychpoproszono pana P.Wydrycha kierownika Gpospodarstwa

Pomocniczego przy lJrzpdzie Miejskim, aby przedstawil tozwiqzanie problemu

parkuj4cych samochodów na ul. KoScielnej.

-p. Wydrych powiedzial . Ze podj4t juz kroki zmierzaj4ce do rozwi4zania tego problemu.

AD.s. Posiedzenie komisji zakohczano o godzinie 11 a5.

Protokolowaia.
Karolina Mróz
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